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Förslag till studiebesök för VA SYDs pensionärer. 

 

År 1987 bildades en förening för gatukontoret och VA-verkets pensionärer. Ambitionen 

var att skapa en gemenskap mellan gatukontoret, där VA ingick, och dess pensionärer. 

Det har sedan blivit till en årlig träff med både studiebesök och utflykter och som nu 

samlar ca 150 pensionärer. Efter delningen av dåvarande gatukontoret, består dessa 

träffar av pensionärer från Gatukontoret, Kommunteknik och VA SYD.     

 

Det är trevliga träffar för oss som varit verksamma på både VA-verket och gatukontoret 

och som här får möjlighet att träffa gamla arbetskamrater. Men det som en del av oss 

som är VA-pensionärer saknar, är kontakten med dagens VA-verksamhet, att få kunskap 

om VA SYD och dess utveckling. Det är med denna bevekelsegrund jag skulle vilja förslå 

att som ett komplement till ovan nämnda pensionärsträffar, VA-pensionärerna får möjlig-

het att göra studiebesök hos VA SYD.  

 

En del av oss är fortfarande aktiva i branschen, i mitt eget fall skribent i branschtidningen, 

vilket gör det intressant att följa utvecklingen i en bransch där många av oss har varit 

verksamma i hela sitt yrkesliv. Tanken är att studiebesöken inte skall belasta VA SYD 

pekuniärt, mer än de personella resurser som behövs för att genomföra studiebesöken. 

Det får visa sig hur ofta det finns behov av dessa träffar, kanske det kan blir vartannat år. 

 

Sondering hos aktuella pensionärer indikerar på att det finns intresse för detta och jag 

skulle även vilja föreslå att anställda på gamla VA-verket, men som senare blev 

pensionerade hos Sydvatten, får en inbjudan. Jag har själv 2012 blivit delaktig i ett 

studiebesök på Vombverket, som ordnades av informell grupp pensionärer på Sydvatten 

 

Malmö 2013-12-31 

 

Eber Ohlsson 

 

Svedhögsgatan 18 

212 31 Malmö 

       


